
Zápis z výroční členské schůze ZO ČSV Kladno - 5. 2. 2025  

Přítel předseda poděkoval přítelkyni Belušové a předal jí květinu. Dále přivítal hosta - přítele Ovčárika ze 

Slaného. Proběhla kontrola usnášeníschopnosti. ZO má 91 řádných členů, požadované kvorum je tedy 46 hlasů, 

což byl počet přítomných. Přítel předseda přečetl program výroční členské schůze a nechal o něm hlasovat.   

Pro: 46, proti: 0, zdrželi se: 0 (program byl odsouhlasen)   

Do volební komise navrhla přítelkyně Belušová Kateřinu Mrkvičkovou, přítele Miroslava Nožičku a přítele 

Františka Janotu. 

Pro: 46, proti: 0, zdrželi se: 0 (složení volební komise bylo odsouhlaseno)   

Přítelkyně Belušová se dotázala, zda chtějí členové ZO hlasovat tajnou volbou či aklamací: 

Pro aklamaci: 46, pro tajnou volbu: 0, zdrželi se: 1 (byla odhlasována volba aklamací)   

Zpráva o hospodaření 

Přítelkyně Jiroušková přednesla zprávu o hospodaření. Přítelkyně Belušová současně poslala zprávu v tištěné 

podobě a tatáž zpráva bude přílohou tohoto zápisu.    

Zpráva o činnosti   

Zprávu přednesla Dana Belušová.  Stručně shrnula bohatou činnost (akce, přednášky, zájezdy atd) za posledních 

5 let, rok po roku. Vypíchla patronát nad muzeem v Kolči (úklidy, akce). Činnost základní organizace je 

dostatečně patrná z webových stránek. Přítelkyně Belušová ocenila také webmastera, který je vydatnou pomocí. 

Za poslední pětileté období jsme přijali 18 nových členů. Z centrálního systému možná pozvánky padají do 

spamu – podívat se a odblokovat si.  

Zpráva člena Republikového výboru  

Přítelkyně Belušová sdělila vývoj na RV a stav před pomalu se blížícími volbami. Dle jejích informací nebudou 

kandidovat minulí kandidáti přátelé Kalenda a Kamler. ZO Kladno je připravená poskytnout azyl členům ZO 

Brandýsek. Složitá je také situace v Kolči a Unhošti. Zítra se přítel předseda chystá na jejich schůzi. Někteří 

členové už nechtějí být / nejsou členy svazu.  

Slovo hosta 

Přítel Ovčárik řekl, že jako pozorovatel musí také podpořit a ocenit přítelkyni Belušovou v jejím snažení a 

aktivitách a pochválil obrovský záběr činnosti ZO Kladno.  Na závěr pozval na ples, který bude 14.3. v Řisutech.  

Gratulace 

Informační systém vygeneroval jubilanty:  Jim bylo prostřednictvím přítelkyně Belušové popřáno, konkrétně 

Aleně Bedečové, Miroslavu Kozákovi, Olexandru Gajdarovi, Milanu Marečkovi, Jiřímu Vodovi, Josefu Soukalovi, 

Františku Hrdličkovi, Václavu Novákovi, Ladislavu Lorencovi, Zdenku Bečkovi a příteli Pláteníkovi a obdrželi také 

drobný dar. Část z vyjmenovaných byla nepřítomná, těm budou dary zaslány poštou. Dále přítelkyně Belušová 

poděkovala osobně i malým dárkem účetní, přítelkyni Vlaďce Jirouškové a několika dalším aktivním členům a 

dále důvěrníkům, kteří mají zásluhy o léčení včel. 

Plán činnosti na rok 2025 



Přítelkyně Belušová promluvila o plánech pro nadcházející rok. Plán je na schůzi v papírové podobě a byl také 

přílohou pozvánky.  

S plánem činnosti souvisí otázka nájmu. Z ekonomických důvodů po nás požaduje provozovatel restaurace Kuklík 

nájem ve výši 800, ročně tedy 8000 Kč. Z členských příspěvků má ZO ročně 9100 Kč. Do léta akceptujeme a další 

rozhodnutí nechť pak udělají členové. Buď akceptovat, nebo hledat jinou hospodu, která nás tam nechá za 

útratu. Dotace z města většinou vázány na účel. Téma zvýšení příspěvku je třeba nahlédnout i v souvislosti 

s otázkou zvyšování členského příspěvku pro členy ČSV (výdaje související s přestavbou sídla v Křemencové ulici 

apod). 

Volba delegátů do Okresní organizace 

Dle OO připadá jeden delegát na 36 členů ZO. Kladenská ZO má tedy nárok na 3 delegáty. Je to příležitost 

(nutnost) pro případné zájemce o členství v kontrolní nebo jiné komisi na republikové úrovni. O takovou funkci 

nebo činnost nikdo z přítomných zájem neprojevil. V tom případě budou logicky delegáti přítel předseda Otakar 

Zdych a přítelkyně jednatelka Dana Belušová.  Z pléna byl jako třetí delegát navržen přítel Červinka 

(s kandidaturou souhlasil). Jako náhradníci byli zvoleni přítel Jindřich Linhart a přítelkyně Iva Nováková. Přítel 

předseda dal o kandidátech a náhradnících hlasovat    

Pro: 46, proti: 0, zdrželi se: 0  (kandidáti a náhradníci byli odhlasováni)   

Dostavil se další 1 člen (Lucie Hesová) – přítomno  47 osob.  

Zpráva Kontrolní komise 

Přítelkyně Hesová přednesla zprávu kontrolní komise, ze které vyplynulo, že komise neshledala v účetnictví a 

vedení spolku žádná pochybení nebo nedostatky.   

Volba členů výboru a kontrolní komise 

Přítel předseda vyzval přítomné, zda by se někdo nechtěl více angažovat ve výboru nebo kontrolní komisi. Zájem 

ze strany členů nebyl. Přítel předseda dal tedy hlasovat o výboru ve stávajícím složení (to bylo připomenuto 

hned v úvodu).  

Pro: 47, proti: 0, zdrželi se: 0  (členové výboru byli odhlasováni i pro další období)   

Přítel předseda dal stejně tak hlasovat i o složení kontrolní komise ve stávajícím obsazení, nepřítomní členové 

byli kontaktování předem a  jsou řádně omluvení (V. Čermáková – po operaci, M. Bernášek – v zahraničí), 

s kandidaturou souhlasili. 

Pro: 46, proti: 0, zdrželi se: 1 (složení kontrolní komise bylo odhlasováno i pro další období)   

Bylo hlasováno o odměně pro webmastera ve výši 500 Kč měsíčně (za 10 měsíců´5000 ročně).  

Pro: 46, proti: 1, zdrželi se: 0 (odměna pro webmastera byla odhlasována)   

Bylo hlasováno o výši paušální cestovní náhradě zdravotním důvěrníkům. Za 3 návštěvy je navrženo 100 Kč za 

stanoviště, pokud jen jedna návštěva s kompresorem tak 50 Kč za stanoviště. Jiné návrhy nebyly předloženy. 

Ostatní platby zůstávají beze změn. 

Pro: 45, proti: 1, zdrželi se: 1 (odměny resp. náhrady pro důvěrníky byly odhlasovány)     

Přítel Červinka dostal v návaznosti na dotazy přítele Míly za úkol připravit manuál placení dle jednotlivých 

situací, které mohou nastat.  



Dotaz na mor 

Z pléna zazněl dotaz, kde jsou nejbližší ohniska moru včelího plodu – jsou v Berouně, Praze a na Říčansku. 

Členové i ostatní včelaři (které je záhodno kontaktovat) mají možnost využít nové kampaně proti moru včelího 

plodu a do konce března odevzdat svou měl na vyšetření. Obaly a samolepky byly rozdány nebo jsou k dispozici 

na Čabárně, stejně jako sběrné místo pro odevzdání vzorku.  

Usnesení 

Přítelkyně Belušová zrekapitulovala, co bude obsahovat usnesení, proti čemuž nebylo námitky. 

Vlastní usnesení přednesla předsedkyně volební komise Kateřina Mrkvičková. 

Pro: 47, proti: 0, zdrželi se: 0  (Usnesení bylo přijato v plném rozsahu.)  

Zapsal přítel Jan Červený 


